
Protokoll för styrelsemöte med Björbo Intresseförenings styrelse 

2011-08-08 klockan 19, Björbo Pizzeria 

Närvarande: Jan Åkerström, Christer Nilsson, Anna Lundström, , Erika Persson, Grop Anette Hindén, 

Maria Svensson, Camilla Ryttar samt Christer Gruhs och Carina Gärds från Björbo IF. 

§1. Mötet öppnades. 

§2. Dagordningen gicks igenom och godkändes. 

§3. Den 11 september kommer vi i samarbete med Björbo IF anordna Fänforsdagen i 

anslutning till hemvändardagarna. Vi anordnar barkbåtsrace för barnen och Björbo IF 

ankrace, tillsammans försöker vi få ihop ett bra program med möjlighet att köpa 

förtäring under eftermiddagen. Programmet fastläggs vid nästa möte då även Björbo 

IF kommer att närvara. 

§4. Röjningen vid Rv 71 är avslutad, det ris som ligger kvar kommer att tas bort under 

hösten då det har torkat tillräckligt.  

§5. Vi har beställt ett stockbord vilket levererats till skidbaracken. Det ska flyttas till 

området mellan vägen och älven, mittemot Holmans, efter att det röjts av där. 

§6. Bengt Erkers är färdig med fotograferingen av Malte Enmalms urklippspärmar, 

materialet finns tillgängligt på ett antal CD-skivor. 

§7. Det föreligger ett behov av skyltar vid infarterna som informerar om vilken service 

som finns i byn, liknande de i Söderbärke. Dock är dessa dyra att ta fram, till dess att 

finansieringen finns föreslogs att rusta upp den befintliga skylten utefter Björbovägen 

med aktuella företagsskyltar. 

§8. Utkikstornet är städat efter skadegörelsen i våras & fönstren är renoverade. Tornet 

behöver målas om, höjden är ett problem då det inte går att köra dit en skylift. Jan 

kontaktar möjlig firma som kanske kan göra jobbet. 

§9. Olika förslag om placering av dirtbikebana, gärna i anslutning till Tempo. Kontakt bör 

tas med de som anlade banan i Djurås för tips. 

§10. a) Driftsbidraget för elljusspåret betalas ut från kommunen till Björbo IF, vi lämnar 

fakturan på elförbrukningen till dem. 

 b) Förslag lämnades om en lekplats med sevärdhet från Björbo, liknande den i Dala-

Floda. Placering och anläggning utreds närmare. 

§11. Nästa möte: 22 augusti kl 19 i IOGT. 

§12. Mötet avslutades. 

Vid protokollet 

 

Maria Svensson 


